
 

 

Geacht college, 

Bereikbaarheid is een belangrijk thema voor onze plattelandsgemeente. Eén van de manieren om de 

bereikbaarheid te vergroten is ervoor te zorgen dat er een degelijk openbaar vervoersnetwerk 

aanwezig is alle kernen van Dinkelland. Hierover heeft CDA Dinkelland het afgelopen half jaar 

meerdere keren aan de bel getrokken. 

Zo hebben wij in September vragen gesteld over het openbaar vervoer in Weerselo en Tilligte en in 

de raadsvergadering van 26 September hebben wij vragen gesteld over de verbinding van Oldenzaal 

naar Enschede via Frans op den Bult.  

College heeft voor het rijden van bussen in Weerselo op zondagen schriftelijk geantwoord dat ze dit 

onder de aandacht brengen bij de provincie Overijssel. Datzelfde geldt voor de permanente bushalte 

met abri voor Tilligte en tijdens de raadsvergadering is hetzelfde aangegeven over een mogelijke 

bushalte bij Frans op den Bult.  

De nieuwe dienstregeling is sinds 10 december ingegaan maar van deze mogelijkheden zien wij 

helaas niks terug. Verder hebben wij opgevangen dat ook Hengelo belangstelling heeft voor een 

bushalte bij Frans op den Bult. Algemeen zijn er ook veel opmerkingen over de nieuwe dienstregeling 

en de overgang van Keolis naar Arriva. Daarom de volgende vragen; 

- Heeft de wethouder deze punten onder de aandacht gebracht bij de provincie Overijssel?  

o En zo ja, wat was de reactie van de provincie Overijssel? 

- Ziet de wethouder kansen om de 3 genoemde verbeteringen voor de bereikbaarheid verder 

op te pakken? 

- Wat vindt het college van de overgang van Keolis naar Arriva? 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens CDA Dinkelland 

Nick Nieuwe Weme 
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